
Schriftelijke vragen ‘Beperken buitenlandse studenten’

Aan het college van burgemeester en wethouders
Coolsingel 40
3011 AD Rotterdam

Rotterdam, 16 februari 2024,

Geacht college,

Vandaag is in de Tweede Kamer het voorstel van VVD-Kamerlid Martens aangenomen om
universiteiten en hogescholen de mogelijkheid te geven om het aantal buitenlandse studenten te
beperken1. De Rotterdamse VVD is erg blij met deze noodzakelijke stap om het aantal buitenlandse
studenten te beperken. Met name de buitenlandse studenten die een semester of een jaar in
Rotterdam willen studeren, drukken zwaar op de beschikbare studentenwoningen. Deze seizoen
studenten zorgen ook nog eens voor veel overlast voor omwonenden, omdat ze in de korte tijd dat ze
er zijn graag de bloemetjes buiten zetten. De Rotterdamse VVD wil daarom dat het college proactief
stappen gaat nemen om het aangenomen wetsvoorstel zo snel mogelijk in de praktijk te brengen.
Daarom hebben wij de volgende vragen:

1. In hoeverre is het college het met de Rotterdamse VVD eens dat het aantal buitenlandse
studenten in Rotterdam moet worden teruggebracht?

2. Welke actie onderneemt het college om de Erasmus Universiteit en onze Rotterdamse
Hogescholen aan te sporen om minder buitenlandse studenten aan te nemen?

3. Welke mogelijkheden biedt de wetswijziging om het aantal buitenlandse studenten in
Rotterdam te beperken?

4. Welke stappen gaat de wethouder zetten om deze wetswijziging proactief in de praktijk te
brengen?

Ik kijk uit naar een spoedige beantwoording van de vragen.

Dieke van Groningen
De Rotterdamse VVD

1https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/artikel/5435179/tweede-kamer-studenten-instroombeperking-universi
teiten
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